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ТРЕБОВАНИЯ К ОФОРМЛЕНИЮ СТАТЬИ 

Поля – 2,5 см. с каждой стороны; Шрифт - TNR, кегль 14, межстрочный интервал – полуторный.  

Необходимо указать тематическая рубрика (код). Обязательно - код УДК и/или ГРНТИ и/или 

код ВАК (согласно действующей номенклатуре специальностей научных работников). 

По центру, жирным шрифтом, заглавными буквами: Название статьи (приводится на русском и 

английском языках). В правом верхнем углу, жирный курсив:  

 фамилия, имя, отчество всех авторов полностью (на русском и английском языках);

 полное название организации - место работы каждого автора в именительном падеже, страна,

город (на русском и английском языках). Если все авторы статьи работают в одном учреждении,

можно не указывать место работы каждого автора отдельно;

 адрес электронной почты для каждого автора;

 корреспондентский почтовый адрес и телефон для контактов с авторами статьи (можно один на

всех авторов).

Аннотация приводится на русском и английском языках. 

Ключевые слова или словосочетания отделяются друг от друга точкой с запятой. Ключевые слова 

приводятся на русском и английском языках.  

Статья обязательно должна иметь список литературы и внутритекстовые сноски, которые оформляются 

цифрами в квадратных скобках (например, [1]) и приводятся в конце статьи в разделе «Список 

литературы» в порядке их упоминания в тексте. Библиографическое описание в пристатейных 

библиографических списках оформляются по ГОСТ Р 7.0.5-2008.  (Образец в Приложении 1) 

Анкета участника и статья оформляются отдельными файлами. doc. (или docx, или rtf)

Стоимость организационного взноса составляет 200 рублей (3 USD). Оплату можно совершить 

несколькими способами: 

1. С помощью формы экспресс-оплаты, размещенной на нашем сайте: www.eraofscience.com

2. Путем денежного перевода на расчетный счет организации:

Получатель: Ачинский филиал ФГБОУ ВО Красноярский ГАУ 

ИНН 2466000063, КПП 244343001 р/с № 40501810000002000002. 

Лицевой счет организации: 20196Х27650  
(ПРИ ОПЛАТЕ ПРОСИМ ПРОВЕРЯТЬ НОМЕР ЛИЦЕВОГО  

СЧЕТА ОРГАНИЗАЦИИ) 

Банк получателя: Отделение Красноярск г. Красноярск 

БИК 040407001 

Назначение платежа: за публикацию материалов, Ф.И.О.  

Квитанцию об оплате (цветную скан-копию) вместе со статьей отправить по электронной почте 

ach.kgaunir@yandex.ru  

Отдельной опцией, по запросу могут быть предоставлены сертификаты, справки, дипломы 

участника конференции. 

Контактная информация 

Издатель: Ачинский филиал федерального государственного бюджетного образовательного учреждения 

высшего образования «Красноярский государственный аграрный университет»  

Юридический адрес: Красноярский край, 662150, г. Ачинск, ул. Коммунистическая, 49 

Фактический адрес: 662150 Красноярский край, г. Ачинск, ул. Коммунистическая, 49 

E-mail: ach.kgaunir@yandex.ru

Официальный сайт издания: www.eraofscience.com
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Приложение 1 

Необходимым условием принятия статьи является заполненные в отдельном файле следующие 

данные: 

АНКЕТА УЧАСТНИКА: 

Ф.И.О. автора 

Место работы автора 

Должность, кафедра без сокращений, ученая степень, ученое звание 

(при наличии) 

Адрес рабочий или домашний (с почтовым индексом) 

E-mail 

Телефон мобильный 

Научное направление (группа). Название статьи  Пример: Социально-

экономические и 

общественные науки 

(Юридические науки).  

"Сравнительный анализ 

условного осуждения и 

уголовного наказания в виде 

ограничения свободы" 



Пример оформления материалов: 

УДК 624.072.014.2-415.046.2 

НАЗВАНИЕ СТАТЬИ 

Иванов Иван Иванович 

к.б.н., доцент кафедры Естествознания 

Ачинский филиал Красноярского государственного аграрного университета 

Россия, город Ачинск 

exemple@gmail.com 

Тел.: (495)123-45-67 

Аннотация: Текст аннотации. 

Ключевые слова: Ключевое слово, ключевое слово. 

TITLE OF THE ARTICLE 

Ivan I. Ivanov 

PhD, Associate Professor of Natural History 

Achinsk branch of the Krasnoyarsk State Agrarian University 

Russia, the city of Achinsk 

exemple@gmail.com 

Phone: (495)123-45-67 

Abstract: Text annotation. 

Keywords: The keyword keyword. 

Текст статьи, текст статьи, текст статьи, текст статьи текст статьи, текст 

статьи текст статьи, текст статьи текст статьи, текст статьи текст статьи, текст 

статьи текст статьи, текст статьи текст статьи, текст статьи текст статьи, текст 



статьи текст статьи, текст статьи текст статьи, текст статьи текст статьи, текст 

статьи текст статьи, текст статьи текст статьи, текст статьи ………[1] 

Список литературы: 

1. Фельдштейн Д. И. Психология развития личности в онтогенезе. — М.:

Педагогика, 1989. — 208 с.

2. Корнилов В.И. Турбулентный пограничный слой на теле вращения при

периодическом вдуве II Теплофизика и аэромеханика. -2006. -Т. 13, No. 3. -С. 369-

385.

3. Официальные периодические издания: электронный путеводитель / Рос. нац. б-ка,

Центр правовой информации. [СПб.], 20052007. URL: http://www.nlr.ru/index.html

(дата обращения: 18.01.2007).

4. Логинова Л. Г. Сущность результата дополнительного образования детей II

Образование: исследовано в мире: междунар. науч. пед. интернет-журн. 21.10.03.

URL: http://www.oim.ru/reader.asp?nomer= 366 (дата обращения: 17.04.07).

5. http://www.nlr.ru/index.html (дата обращения: 20.02.2007)

Список литературы оформляется в соответствии с ГОСТ Р 7.05-2008. 
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 Socio-economic and social sciences (psychology, economics, pedagogy, sociology, law).

 Humanities (history and archeology; philology; literature study; theology; art history; culture study; documentary

information). 

 Physical and mathematical sciences (mathematics; mechanics; astronomy; physics).

 Chemistry.

 Biology (physical and chemical biology; general biology; physiology).

 Technical sciences (engineering geometry and computer graphics; energy, metallurgical and chemical engineering;
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products technology; technology of materials and light and textile industries products; processes and machines of 

agricultural engineering systems; technology, machines and equipment of timber logging, forestry, timber processing and 

chemical processing of wood biomass; transport; construction and architecture; safety of human activity; electronics). 

 Agriculture (agronomy; veterinary and husbandry; forestry; fish farming).

 Medicine (clinical medicine; preventive medicine; medical and biological sciences; pharmaceutical sciences).

 Geoscience.

 Industrial ecology and biotechnologies. Ecology (by branches).

APPLICATIONS ARE ACCEPTED UNTIL 18 DECEMBER, 2015

(INCLUSIVELY) 

RU 

http://eraofscience.com/


PUBLICATION REQUIREMENTS  
Text margins: (top, bottom, left, right) 25 mm;  
Font type: Times New Roman; 
Text font: size – 14 pt; 
Line space: 1.5; 

It is necessary to state a subject heading (a code) as well as a Universal Decimal Classification (UDC) number 

and/or a State Rubricator of Scientific and Technical Information code and/or a Higher Attestation Commission 

code  (in accordance with the current nomenclature of specialties of scientific workers) 

The title of the article is given in bold font, in capital letters, centered alignment. 

In the upper right hand corner, in bold italic font: 

 the author’s / authors’ surname(s), name(s) and patronymic(s) (not abbreviated);

 the full name of the organization: for each author - the place of work, a country, a city. If the authors of

the article work in the same organization, it is not necessary to state the place of work for each author

separately;

 an e-mail address of each author;

 a postal address and a telephone number to contact the authors of the article (there may be one address

and a telephone number for all authors).

The abstract is given both in Russian and English. 

The key words or word combinations are separated from each other with a semicolon. The key words are given 

both in Russian and English. 

The article must have a list of references and inline footnotes presented with numbers in square brackets (e.g. [1]) 

and organized at the end of the article as “References” in the order mentioned in the text.  

Bibliographic description in references is presented in accordance with GOST Р 7.0.5-2008.  (The sample is 

given in Attachment 1). 

The participant’s application form and the article are submitted in separate files .doc. (или docx, или rtf) 
Organization fee is 200 roubles (3 USD). The payment can be made in different ways:  

1. With express payment form available from our site http://eraofscience.com/index/pay/0-29

2. By money transfer to the organization’s bank account:

The receiver: Achinsk branch FGBOU VO Krasnoyarsk GAU

INN 2466000063, KPP 244343001 bank account № 40501810000002000002.

Personal account: 20196Х27650
(WE ASK YOU TO CHECK THE PERSONAL ACCOUNT OF

THE ORGANIZATION WHEN PAYING)

Beneficiary bank: Department of Krasnoyarsk, Krasnoyarsk

BIC 040407001

The purpose of payment: publication fee, author’s initials

The payment receipt (a colour scanned copy) along with the article should be sent by e-mail to the address

ach.kgaunir@yandex.ru

Additionally, upon request certificates or diplomas of a conference participant may be provided 

Contact information 

The Publisher: Achinsk branch federal state budget educational institution of higher education «Krasnoyarsk 

state agrarian university» 

Registered address: 662150, Krasnoyarsk region, Achinsk, st. Kommunisticheskaya 49 

Physical address: 662150, Krasnoyarsk region, Achinsk, st. Kommunisticheskaya 49 

E-mail: ach.kgaunir@yandex.ru

The official site of the publisher: www.eraofscience.com

To contact the organizing committee: +7(39151)3-86-50; +7-950-435-79-29
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mailto:ach.kgaunir@yandex.ru


Attachment 1 

To submit an article you should fill in the registration form as a separate file. 

CONFERENCE PARTICIPANT REGISTRATION FORM: 

Participant’s surname, name, patronymic (initials) 

The author’s place of work 

Job title, department (not abbreviated), scientific degree, academic title 

(if any) 

Work or home postal address (with a postcode) 

E-mail 

Mobile phone number 

Scientific area (group). The title of the article. E.g.: Socio-economical and social 

sciences (Law) "The Comparative 

Analysis of Suspended Sentence 

and Criminal Punishment in the 

Form of Restriction of Freedom” 



Sample of the article submission: 

UDC 624.072.014.2-415.046.2 

THE TITLE OF THE ARTICLE 

Ivan I. Ivanov 

PhD, Associate Professor of Natural History 

Achinsk branch of the Krasnoyarsk State Agrarian University 

Russia, the city of Achinsk 

exemple@gmail.com 

Phone: (495)123-45-67 

Abstract: Text annotation. 

Keywords: The keyword keyword. 

Text of the article, the text of the article, the text of the article, the text of the article, 

the text of the article, the text of the article, the text of the article, the text of the article, 

the text of the article, the text of the article, the text of the article, the text of the article, 

the text of the article………[1] 

Bibliography: 

1. Feldstein DI Psychology of personality development in ontogenesis. - M .: Education,

1989. - 208 p. 

2. V. Kornilov The turbulent boundary layer on a body of revolution with periodic

blowing II Thermophysics and Aeromechanics. -2006. -T. 13, No. 3. C. 369-385. 

3. Official periodicals: electronic guide / Ros. nat. Bk, Legal Information Centre. [SPb.],

20052007. URL: http://www.nlr.ru/index.html (the date of circulation: 18.01.2007). 

4. LG Loginova essence the result of an additional education of children II Education:

studied in the world: Intern. scientific. ped. Internet Journal. 21.10.03. URL: 

http://www.oim.ru/reader.asp?nomer= 366 (date of treatment: 17.04.07). 

5. http://www.nlr.ru/index.html (date of treatment: 20-02-2007)



ORGANIZING COMMITTEE 

Chairman of organizing committee: 

SibirinaT.F. – PhD in Biology, associate professor, director of the Achinsk branch «Krasnoyarsk State 

Agrarian University»; 

Information and technical support: 

Kuznetsov K.V. - Specialist of research. 

Members of the organizing committee: 

Poluboyarinova A.N. – deputy director for innovation management and strategic development, PhD in 

Law, associate professor of the chair of Criminal law and Criminology of the Achinsk branch «Krasnoyarsk State 

Agrarian University»; 

Sorokun P.V. – PhD in History, head of the chair Theory and history of state and law of the Achinsk 
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